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Ik wil het graag over de tarieven van Lexkesveer hebben. Voordat ik tot mijn voorstel kom leg ik 
even kort onze situatie uit. 

Ik woon met mijn gezin met 3 jonge kinderen in de leeftijd van 3, 5 en 7 jaar aan de 
Ooyhuizensestraat in Randwijk, op zo'n 800 meter van Lexkesveer. Dagelijks brengen wij de 
kinderen met de fiets naar school in Wageningen, een afstand van 2,4 km. Daarbij maken we dus 
ook dagelijks gebruik van Lexkesveer. 

Voor fietsende kinderen hanteert Lexkesveer geen speciaal tarief, we betalen dus gewoon volwassen 
tarief voor onze kinderen. Uiteraard hebben we wel een kaart van 40 strippen, maar als ik of mijn 
man de kinderen naar school breng, op een gewone dag, dan zijn we 8 strippen verder en aan het 
einde van de week zijn alle 40 strippen dan op. We zijn dus per week minimaal 27,50 euro kwijt om 
onze minderjarige kinderen naar school te begeleiden. Op jaarbasis komt dit neer op ruim 1000 
euro. En als de jongste van 3 jaar oud ook gaat fietsen loopt dit bedrag nog verder op. 

Wij maken met plezier gebruik van het veer, dus we willen daar zeker financieel aan bijdragen, 
maar 1000 euro per jaar vinden wij buiten proportioneel veel. 

Nog een interessant feit is dat het goedkoper is om met onze 3 kinderen de auto te pakken in plaats 
van te fietsen. Een overtocht met de auto kost op de strippenkaart 1,95 euro en 3 knipjes op de 
fietskaart kost 2,06 euro (met 3 fietsende kinderen en 1 ouder kost het straks 2,75 per overtocht!). 
Financieel word je nu dus gestimuleerd om de auto te pakken in plaats van de fiets! 

Nu heb ik ruim een jaar geleden contact hierover opgenomen met de gemeente Wageningen, omdat 
zij over de tarieven gaan. Het contact met wethouder Erik Jan Bijleveld over ons probleem was op 
zich prima, hij snapte heel goed ons probleem alleen was er op dat moment geen tijd om een 
oplossing te vinden op korte termijn. Er speelde grotere problemen die te maken hebben met het 
wegvallen van het verenfonds vanuit de provincie, daar ging alle aandacht even naartoe. Ook werd 
het mij duidelijk dat ik als inwoner van Overbetuwe toch ook het advies kreeg om in mijn eigen 
gemeente mijn probleem kenbaar te maken. 

Tot slot ons voorstel: 

Wij pleiten voor gratis overtochten voor fietsende kinderen die onder begeleiding naar de overkant 
moeten. Dus kinderen t/m 11 jaar. (Vergelijkbaar met kinderen die onder begeleiding in de trein 
reizen bij de NS) 

In oktober staat er een overleg gepland tussen de gemeentes Overbetuwe en Wageningen over de 
tarieven van Lexkesveer. Ik heb inmiddels begrepen dat gemeente Overbetuwe ook financieel 
bijdraagt aan het veer en dat het overleg gaat over de toekomst van deze financieel bijdrage. Ik hoop 
dat gemeente Overbetuwe ons voorstel wil meenemen naar dit overleg en dat er op korte termijn 
een oplossing komt. 

Behalve ons gezin, sluiten er nog zo'n 3 gezinnen die in dezelfde situatie zitten zich hierbij aan. 

Als er nog tijd is: 

Praktisch gezien is ons voorstel vrij eenvoudig. Er hoeven geen nieuwe kaarten gedrukt oid. Alleen 
op de website van Lexkesveer en op de pont zelf moeten de tarieven aangepast worden. 
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